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JUDr. Pašková: 
Chcela opýtať, či bude nejaké miesto vyhradené na sídlisku pre venčenie psov. Teraz aj časť, 
chvála Bohu, že sú nové parkovacie miesta ale tým vlastne sa zabrali miesta, kde chodili 
ľudia venčiť psov, či bude nejaké miesto vyhradené alebo nie a tých kontajnerov, tých malých 
zberných nádob na tie odpadky po psoch by mohlo byť viacej na viacerých miestach.  
 
Ing. Kolesár: 
Venčenie psov s tým súvisí aj odpoveď na poslednú otázku. Pri príprave revitalizácii týchto 
zelených plôch a dvorov na sídliskách mienime a súčasťou projektu bude aj vyhradenie časti 
na dvore pre psov a v druhej časti pre deti, aby sa nám jednoducho tieto dve skupiny 
nemiešali. Je to možno úsmevné, ale naozaj je to tak, že musí byť jednoznačné, že kde sa 
majú hrať psy a kde sa majú hrať v prvom rade pravdaže deti, takže pamätáme i na to. Malé 
koše na psie exkrementy sa neosvedčili alebo v tomto roku každý, kto platí daň za psa dostal 
od mesta a býva v bytovke výbavu na celý rok, čo sa týka hygienických vrecúšok a nie je 
problém pri venčení exkrementy pozbierať. Nikto už nemôže použiť výhovorku, že nemá do 
čoho a kontajnery sú na celom sídlisku. Pri revitalizácii plôch a rozšírením počtu kontajnerov 
bude vyriešený aj tento problém. To dávam opätovne do pozornosti všetkým, ktorí na 
sídliskách držia psov a platia dane, iste mi potvrdia, že dostali túto psiu výbavu, vrátane 
rukavíc  na celý rok, na každý deň v roku. Odpadá akákoľvek výhovorka, že nie je možné 
z hygienických dôvodov tie exkrementy zbierať a umiestňovať kdesi do veľkoobjemových 
kontajnerov na zmesový odpad. Je to možné, každý túto výbavu dostal, kto si riadne platí daň.  
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